

KNOW YOUR RIGHTS

If Stopped by Immigration Officials

RIGHT TO REMAIN SILENT – You do not have to answer questions about your status or birthplace.

DO NOT OPEN ANY DOOR – Unless they present a warrant that specifically has your name on it and is signed by a judge.

DO NOT SIGN ANYTHING – Never sign documents without consulting an attorney. It may affect your rights.

DO NOT PROVIDE FALSE INFORMATION – Never falsify documents or misrepresent your citizenship status.

SEEK LEGAL HELP – Contact an attorney or one of the trusted organizations below for more assistance:

- California Dept. of Justice (DoJ) oag.ca.gov (800) 952-5225
- ACLU of Southern California aclusocal.org (213) 977-9500
- CHIRLA Immigrant Assistance Line chirila.org (888) 624-4752
- AJSOCAL's English Hotline ajsocal.org (888) 349-9695



ASSEMBLYMEMBER

MIKE FONG

(916) 319-2049 • (626) 457-4918

asmcd.org/fong

SCAN
FOR MORE
INFORMATION



NOTE: Information provided above is not intended as legal advice.

瞭解你的 權利

如果遇到移民執法人員檢查

保持沉默的權利 — 您無需回答任何關於身分狀況或出生地的問題。

請勿開門 — 除非他們出示有法官簽名並且明確寫有您姓名的搜查令。

請勿簽名 — 在未諮詢律師的情況下，切勿簽署任何文檔。這可能會影響您的權利。

請勿提供虛假資訊 — 切勿偽造文檔或虛報公民身分。

尋求法律援助 — 請聯絡律師或以下可信賴機構獲取更多幫助：

- 加利福尼亞州司法部 (DoJ) oag.ca.gov (800) 952-5225
- 南加州ACLU aclusocal.org (213) 977-9500
- CHIRLA 移民援助熱線 chirla.org (888) 624-4752
- AJSOCAL Chinese Hotline ajsocal.org (800) 520-2356



州眾議員

MIKE FONG

(916) 319-2049 • (626) 457-4918

asmdc.org/fong

掃描
獲取
更多資訊

